
Referat af SSIF ordinær generalforsamling. D. 18-03-2024

Tilstedeværende:
Karsten Kaspersen - Formand
Rasmus Fabian - Næstformand
Bo Rennison - Bestyrelsesmedlem
Anne Mette Bonde Pedersen - Bestyrelsesmedlem
Flemming Petersen - Kasserer
Peter Landbo - Revisor
2 medlemmer

Generalforsamlingen blev afholdt rettidigt i henhold til vedtægterne.

Iflg. dagsorden (se bilag):

1. Valg af dirigent.
Rasmus Fabian blev valgt.

2. Valg af referent.
Bo Rennison blev valgt.

3. Formandens beretning (se bilag).
Formandens beretning blev godkendt.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
Regnskab blev godkendt uden bemærkninger fra revisor.

5. Behandling af eventuelle forslag.
Ingen forslag

6. Forslag til kontingentændring.
Grundet aflyst træning pga. sygdom (se formandens beretning) blev det vedtaget
ikke at opkræve kontingent for gymnastik for 2023-2024 sæsonen.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Bo Rennison blev genvalgt som bestyrelsesmedlem.
Flemming Petersen blev genvalgt som kasserer.

8. Valg af revisor.
Peter Landbo blev genvalgt.

9. Eventuelt. Der blev diskuteret:
Forskellige muligheder for sponsorater og mere forældreinvolvering f.eks. ifb. m.
kørsel til stævner.
Mulig oprettelse af sponsor og aktivitets udvalg.
Bestyrelsen indkalder interesserede til nærmere drøftelse ifb.m. senere
bestyrelsesmøde.
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Bilag: (indsat herunder):
Agenda.
Formandens beretning
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Agenda:

1. Valg af dirigent.

2. Valg af referent.

3. Formandens beretning om den forløbne sæson til godkendelse.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.

5. Behandling af eventuelle forslag som er tilstillet bestyrelsesformanden senest 8 dage før
generalforsamlingen.

6. Forslag til kontingent ændringer.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. *Bo Rennison og Flemming Petersen er på valg. Begge
modtager genvalg.

8. Valg af revisor. Peter Landbo genopstiller.

9. Eventuelt.
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Formandsberetning for 2023:

Gymnastik:
Mette har desværre været ramt af 2 operationer og derfor har gymnastik været på et
lavere aktivitetsniveau end det plejer, men på trods af det, så er medlemmerne der
stadig, og måske endda lidt stigende.

Badminton:
Vi er ikke helt oppe på samme niveau som 2021, men samme niveau som 2022.

Judo:
Forældre/barn judo kører godt. Det samme gør børneholdet. Der er stabilt med
medlemmer. Ungdom/seniorer er på niveau med 2022.
De tiltag der var lagt op, som ideoplæg i 2022 til udførelse i 2023, er ikke iværksat i
fuld skala.
Tiltagene overgår til 2024. Det er aktiviteter såsom, aktiviteter i klubben
(gradueringstræning på lørdage), mere fokus på at få medlemmer til træningslejre,
samt fokus på deltagelse i lokale turneringer Introduktion af judo til
junior/ungdomsklubberne. GJUK, Mosen, plus skolerne i nærområdet.
Turneringer (judo) er desværre på lidt lavt niveau. Den mindre skare, som tager af
sted, er stabil og gør det godt.
Udover lokale turneringer har vi været til DM i Odense, hvor Karen Ehmsen blev
dansk mester i -63kg U-18, sølv i U-21, Catrine Andersen vandt bronze i -63 kg U-18.

Generelt kører afdelingerne stabilt m.h.t. medlemmer i 2023 i forhold til 2022.
I judo er der kommet 15 nye medlemmer i 2023, vi er nu oppe på 48.
Til info er visionen 100 medlemmer i judo afdelingen, så der er et stykke vej endnu.

Karsten Kaspersen
Formand
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